



**Subject: Important Information Regarding School Bus Operations**

**Dear Parents,**

We would like to inform you that school bus operations will commence on the first day of school. The school buses will pick up your children in the morning. Please note the following important details:

- Your child's bus driver will contact you one day before the start of school to provide the bus number and pickup time. If you do not receive a call by the evening, please contact the School Bus Coordinator.
- Buses will depart according to the school dismissal times. Please be vigilant during the first week of drop-offs, as the transport department cannot provide exact drop-off times initially. These will depend on the planned route and traffic conditions.
- For students who will be registered for the school bus service on or after the first day of school, the service will begin one day after the registration process. (For example, if registration is done on Tuesday, the service will start on Thursday.)
- If there are any changes to your child's bus number or pickup time, the driver will inform you in advance.

If you have any questions, please contact the Bus Coordinator, Mr. Mahmoud, at +917 56 259 5166.

**Thank you for your cooperation.**



## الموضوع: معلومات هامة بخصوص عمليات الحافلات المدرسية

أولياء الأمور الكرام،

نود أن نبليغكم بأن عمليات الحافلات المدرسية ستبدأ في اليوم الأول من المدرسة حيث ستقوم الحافلات المدرسية بنقل أطفالكم في الصباح للحرم المدرسي لذا يُرجى ملاحظة التفاصيل المهمة أدناه:

- سيتم الاتصال بأولياء الأمور من قبل سائق الحافلة قبل يوم من بدء الدراسة لتزويدكم برقم الحافلة المدرسية ووقت اصطحاب الطلاب . في حال لم تتلقوا المكالمة بحلول المساء، يُرجى التواصل مع منسق الحافلات المدرسية.
- ستغادر الحافلات وفقاً لأوقات الانصراف من المدرسة. يُرجى الانتباه خلال الأسبوع الأول من عمليات الإنزال، حيث لا يمكن لقسم المواصلات توفير أوقات دقيقة للإنزال في البداية، وسيتم ذلك على خطط الطريق وظروف حركة المرور.
- بالنسبة للطلاب الذين سيتم تسجيلهم في خدمة الحافلات المدرسية خلال أو بعد اليوم الأول من بدء الدراسة ، ستبدأ الخدمة بعد يوم واحد من عملية التسجيل. (على سبيل المثال، إذا تم التسجيل يوم الثلاثاء، ستبدأ الخدمة يوم الخميس).
- إذا كانت هناك أي تغييرات في رقم حافلة طفلكم أو وقت الاصطحاب ، سيقوم سائق الحافلة بإبلاغكم مسبقاً.

في حال لديكم أي استفسارات، يُرجى الاتصال بمنسق الحافلات، السيد محمود، على الرقم: 0097562595166

شكراً لتعاونكم